
OKRĘGOWA IZBA APTEKARSKA  Kraków, 11.01.2024 r. 
w Krakowie  
 

SPRAWOZDANIE 
z posiedzenia Okręgowej Rady Aptekarskiej w Krakowie 

w dniu 11 stycznia 2024 r. 
 

Drugie posiedzenie Okręgowej Rady Aptekarskiej w Krakowie odbyło się dnia 11 stycznia 2024 roku w 

siedzibie Izby. Obecnych było 26 spośród 27 członków Rady oraz Okręgowy Rzecznik 

Odpowiedzialności Zawodowej, Przewodniczący Okręgowego Sądu Aptekarskiego 

i Przewodniczący Okręgowej Komisji Rewizyjnej. 

Spotkanie prowadziła Pani Prezes Anna Włodarczyk. 

Uchwalono zmianę nazwy Komisji ds. aptek szpitalnych na Komisję ds. farmacji szpitalnej 

i klinicznej oraz wysłuchano zaproszonego gościa, Adriana Bryłę, oraz powołano członków 

Komisji. 

Powołano członków Komisji ds. opieki farmaceutycznej, Komisji naukowo-szkoleniowej, 

Komisji ds. opiniowania aktów normatywnych, Komisji ds. aptek ogólnodostępnych, Komisji 

ds. hurtowni farmaceutycznych i firm producenckich, Komisji ds. integracji środowiska 

farmaceutycznego, Komisji ds. działalności samopomocowej i innych form pomocy dla 

członków samorządu i ich rodzin, Komisji ds. komunikacji i wizerunku.  

Omówiono propozycję współpracy aptek w zakresie pilotażu przeglądu lekowego. 

Podjęto uchwałę w sprawie wdrożenia programu OIA cloud, OIA menedżer i strefa farmaceuty, 

strony internetowej i komunikatora dla członków OIA w Krakowie. 

Przedstawiciel firmy dostarczające nowe oprogramowanie przeprowadził szkolenie z obsługi 

programów. 

Wybrano członków Kapituły przy ORA w Krakowie. 

Przyjęto uchwałę w sprawie udzielenia Patronatu II Ogólnopolskiej Konferencji naukowej 

z cyklu: Humanistyczne aspekty farmacji. Filozofia opieki farmaceutycznej jako gwarancja 

skuteczności i bezpieczeństwa farmakoterapii oraz jej wpływ na kondycje ekonomiczną aptek 

– organizator Wydział Farmacji, Biotechnologii Medycznej i Medycyny Laboratoryjnej 

Pomorskiego UM w Szczecinie i Szczeciński Oddział PTF.   

Podjęto uchwałę w sprawie sfinansowania autokaru dla Delegatów na IX KZA. 

Przedyskutowano kwestie utworzenia kanału komunikacyjnego „Zero tolerancji dla patologii”, 

ostatecznie zrezygnowano. Ponadto podjęto dyskusję odnośnie konieczności założenia szyldu 

OIA w Krakowie na ścianie budynku, dalszego opłacania wynajmu hal sportowych na treningi 

piłki nożnej halowej i piłki siatkowej, pakietu opieki medycznej dla farmaceutów oraz 

przyznania zapomogi dla członków OIA w Krakowie, którzy ukończyli specjalizację. 



Podjęto uchwałę w sprawie dzielenia prezesowi i skarbnikowi upoważniania podjęcia decyzji 

wyboru operatora płatności online. 

Podjęto uchwałę w sprawie zwrotu kosztów wyjazdów służbowych. 

Przedyskutowano temat kontynuacji wydawania biuletynu Farmacja Krakowska. 

Podjęto uchwałę w sprawie sfinansowania udziału reprezentacji OIA w Krakowie w Pucharze 

Polski Farmaceutów w Narciarstwie Alpejskim. 

Profesor Włodzimierze Opoka przeprowadził wykład dotyczący inteligencji i potencjału 

farmaceutów, który można wykorzystać w budowaniu prestiżu zawodu i wartości samych 

farmaceutów. 

Omówiono także pomysł szkoleń dla farmaceutów odbierających Prawo Wykonywania 

Zawodu. 


